



## Mox CashBack Table

This table sets out details of the CashBack offers currently available for spending with your Mox Card, including:

- (a) the CashBack Rates that apply to eligible transactions (i) on your Mox Card linked to your Mox Account, or (ii) with Mox Credit;
- (b) our selected CashBack Merchants and eligible merchant categories (and any specific CashBack Rates applicable to such CashBack Merchants and merchant categories);
- (c) the applicable Caps on CashBack payments; and
- (d) the time period during which the CashBack offers and Caps apply.

Please review this table together with clause 8 of Schedule 1 (Terms and Conditions for Accounts and Card Management) to the General Terms and Conditions.

This table replaces any previous tables or information we have published in respect of our CashBack offers.

We may change the information in this table from time to time without giving you prior notice. We may also specify, change, modify, suspend, terminate or make any decision in connection with any CashBack offer at any time without giving you prior notice.

Capitalised terms used in this table shall have the meanings given to them in our General Terms and Conditions. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.



## 1. Unlimited CashBack



Mox Card Transaction Type	CashBack Rate	Criteria to Unlock respective CashBack Rate	Eligible Transactions <sup>a</sup> and Eligible Merchant Categories <sup>a,b</sup>	CashBack Offer Period	Cap
<b>Mox Card linked to Mox Account</b>	0.5%	None	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 June 2021	Unlimited
<b>Mox Credit</b>	1%	None	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 4 May 2021	Unlimited
	2%	An eligible balance <sup>c</sup> of HKD75,000 or more (at the time you make the relevant transaction)	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 26 September 2023	Unlimited
	3%	None	Eligible transactions at merchants falling under the 'Grocery Stores and Supermarkets' category <sup>d</sup>	From 26 September 2023	Unlimited



## 2. Promotional CashBack (with Cap)

Mox Card Transaction Type	CashBack Rate	Selected CashBack Merchants	CashBack Offer Period	Cap
Mox Credit	3% <sup>1</sup>	<b>Connectivity and Utility</b>	26 September 2023 to 31 December 2023 (both dates inclusive)	HKD600
		1010		
		Club Sim		
		csl		
		HKT		
		HKT eye		
		HKT Home Phone		
		HKT Smart Living		
		IDD0060		
		LiKe100		
		<b>Digital Lifestyle</b>		
		Apple Services <sup>2</sup>		
		Google Play <sup>2</sup>		
		HKTaxi <sup>2</sup>		
KKBOX <sup>3</sup>				

MOOV

NETVIGATOR

Now E

Now TV

The Club

Uber<sup>4</sup>

Viu<sup>2</sup>

---

**Food and Drinks**

Deliveroo<sup>4</sup>

---

**Lifestyle**

7-Eleven<sup>3</sup>

Circle K<sup>3</sup>

Watsons<sup>3</sup>

Mannings<sup>3</sup>

DrGo



**Travel**

Club Travel<sup>4</sup>

Trip.com<sup>2,4</sup>



Notes:



<sup>a</sup> See clause 8.5 of Schedule 1 (Terms and Conditions for Accounts and Card Management) to the General Terms and Conditions for details on what transactions and merchants are eligible and ineligible for CashBack.

<sup>b</sup> Merchant categories are determined by MasterCard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited.

<sup>c</sup> 'Eligible balance' is the balance in your savings accounts with Mox, excluding any balances in your Time Deposit Account(s).

<sup>d</sup> Merchants which are classified as 'Grocery Stores and Supermarkets' according to the merchant codes/transaction types (as defined by MasterCard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited).

<sup>1</sup> All transactions made with 0% Merchant Split Purchase, whether made at CashBack Merchants or non-CashBack Merchants, are only eligible for CashBack at the CashBack Rate of 1% or 2% (as the case may be).

<sup>2</sup> This CashBack offer only applies to Hong Kong accounts on this CashBack Merchant's platform(s).

<sup>3</sup> This CashBack offer only applies to this CashBack Merchant's Hong Kong outlet(s), website(s) and/or mobile application(s).

<sup>4</sup> This CashBack offer only applies to transactions made directly on this CashBack Merchant's website(s) and/or mobile application(s). Transactions made through a different merchant for exactly the same product offered by this CashBack Merchant will not be eligible for this CashBack offer.

Last updated: 26 September 2023



## Mox CashBack 列表

本列表載列您目前以 Mox 卡消費可獲得的 CashBack 優惠詳情，包括：

- (a) 您以 (i) 連結 Mox 戶口的 Mox 卡；或 (ii) Mox Credit 進行合資格交易所適用的 CashBack 比率；
- (b) 我們特選的 CashBack 商戶和合資格獲得 CashBack 的商戶類別（及該 CashBack 商戶和商戶類別適用的特定 CashBack 比率）；
- (c) CashBack 付款的適用上限；及
- (d) CashBack 優惠及上限適用的期間。

本列表應連同我們一般條款及細則附表 1（戶口及卡管理條款及細則）第 8 條一併閱讀。

本列表取代我們之前發佈任何與我們的 CashBack 優惠有關的列表或資料。

在無需另行通知您的情況下，我們可不時更改本列表中的資料。我們亦可，在無需另行通知您的情況下，隨時指定、更改、修改、暫停或終止任何 CashBack 優惠或作出任何與 CashBack 優惠有關的決定。

本列表中使用的定義與我們一般條款及細則的定義含義相同。如中英文版本有任何不一致，概以英文版本為準。

## 1. 無上限 CashBack

Mox 卡交易類別	CashBack 比率	解鎖相應的 CashBack 比率條件	合資格交易 <sup>a</sup> 及合資格獲得 CashBack 的商戶類別 <sup>a, b</sup>	CashBack 優惠期間	上限
綁定 Mox 戶口的 Mox 卡	0.5%	無	於合資格獲得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2021 年 6 月 1 日起	無上限
Mox Credit	1%	無	於合資格獲得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2021 年 5 月 4 日起	無上限
	2%	(於進行有關交易之時) 合資格結餘 <sup>c</sup> 為至少港幣 75,000 元	於合資格獲得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2023 年 9 月 26 日起	無上限
	3%	無	於超市及雜貨店 <sup>d</sup> 類別下的商戶進行的合資格交易	由 2023 年 9 月 26 日起	無上限



## 2. 推廣 CashBack (有上限)

Mox 卡交易類別	CashBack 比率	特選 CashBack 商戶	CashBack 優惠期間	上限
		<b>通訊及設施</b>	2023 年 9 月 26 日至 2023 年 12 月 31 日 (包含首尾兩日)	港幣 600 元
		1010		
		Club Sim		
		csl		
		香港電訊		
		HKT eye		
		HKT 家居電話		
		HKT Smart Living		
		IDD0060		
		LiKe100		

### 數碼生活

Apple Services<sup>2</sup>

Google Play<sup>2</sup>

HKTaxi<sup>2</sup>

KKBOX<sup>3</sup>

MOOV

網上行

Now E

Now TV

The Club

Uber<sup>4</sup>

Viu<sup>2</sup>

---

### 飲食

戶戶送 Deliveroo<sup>4</sup>

---

**生活**

7-Eleven<sup>3</sup>

OK 便利店<sup>3</sup>

屈臣氏<sup>3</sup>

萬寧<sup>3</sup>

DrGo

---

**旅遊**

Club Travel<sup>4</sup>

Trip.com<sup>2,4</sup>



備注



- a 有關合資格及不合資格獲得 CashBack 的交易及商戶的詳情，請參閱我們一般條款及細則附表 1（戶口及卡管理條款及細則）第 8.5 條。
- b 商戶類別由 MasterCard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 釐定。
- c 「合資格結餘」指你於 Mox 的活期存款戶口結餘（不包括定期存款戶口）。
- d 「超市及雜貨店」的商戶根據 MasterCard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 的商戶編號或交易類別釐定。

<sup>1</sup> 所有使用商戶 0 息分期的交易（不論在 CashBack 商戶或非 CashBack 商戶消費）均只能獲得 1%或 2%的 CashBack（按情況而定）。

<sup>2</sup> 該 Cashback 優惠僅適用於該 CashBack 商戶平台上的香港賬戶。

<sup>3</sup> 該 CashBack 優惠僅適用於該 CashBack 商戶的香港門店、網站及/或流動應用程式。

<sup>4</sup> 該 CashBack 優惠僅適用於該 CashBack 商戶的網站及/或流動應用程式上直接進行的交易。於其他商戶購買該 CashBack 商戶所提供的相同的產品之交易將不合資格享有該 CashBack 優惠。

最近更新日期：2023 年 9 月 26 日